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Ad. 4.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− omówił proponowane zmiany, w tym dotyczące obu załączników do projektu uchwały. 

 

Józef Świerczy ński Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Jerzy Kania  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr LIII/543/10  
w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2010r. 

 

Ad. 5.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Dopuglas Burmistrz Miasta: 

− zaproponował zmianę pierwotnej wersji projektu uchwały w par.3 pkt 2) poprzez wpisanie poprawionej 

treści: „pozostałych informacji, zgodnie z rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 29 marca 2010r. 

w sprawie zakresu informacji przedstawianych przez podmiot ubiegający się o pomoc de mnimis (Dz. U. 

Nr 53, poz. 311)”, 

− oraz treści w par.4 zamiast lit. „g” wpisanie litery „f”. 

 

Józef Świerczy ński Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Po dyskusji i przedstawieniu stanowisk przez radnych Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania 

nad wprowadzeniem do projektu uchwały poprawek zaproponowanych przez Burmistrza Miasta. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciw” 

przyjęła poprawki zaproponowane przez Burmistrza Miasta. 

 

Po dalszej dyskusji i wyraŜeniu stanowisk przez radnych, Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania 

nad projektem uchwały. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 18 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 3 głosach „przeciw” 

podjęła: 

uchwał ę Nr LIII/544/10 

w sprawie okre ślenia wysoko ści stawek podatku od nieruchomo ści na 2011r. 
 

Ad.6.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zaproponował i wyjaśnił wprowadzenie poprawki do projektu uchwały i wpisanie w par.1 zamiast kwoty 

30,00zł,  kwotę 27,00zł. 

 

Józef Świerczy ński Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały wraz z w/w poprawką pozytywnie. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− po dyskusji przystąpił do głosowania nad wprowadzeniem poprawki zaproponowanej przez Burmistrza 

Miasta. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw” 

przyjęła w/w poprawkę. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła: 

uchwał ę Nr LIII/545/10 

w sprawie obni Ŝenia ceny skupu Ŝyta do celów wymiaru podatku rolnego. 
 

Ad.7.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

zaproponował i wyjaśnił wprowadzenie poprawki do projektu uchwały poprzez wykreślenie par.11 i odpowiednie 

przesunięcie numeracji paragrafu 12 na paragraf 11. 

 

Józef Świerczy ński Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały wraz z w/w poprawką pozytywnie. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− po dyskusji przystąpił do głosowania nad wprowadzeniem poprawki zaproponowanej przez Burmistrza 

Miasta. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za”, jednogłośnie przyjęła w/w poprawkę. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr LIII/546/10 

w  sprawie okre ślenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielan ia ulg  

w spłacie nale Ŝności pieni ęŜnych maj ących charakter cywilnoprawny, przypadaj ących Miastu 

Szczecinek i jego jednostkom podległym oraz warunki  dopuszczalno ści pomocy publicznej  

w przypadkach, w których ulga stanowi ć będzie pomoc publiczn ą. 

 

Ad. 8.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Józef Świerczy ński Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr LIII/547/10 

w  sprawie ustalenia wzorów formularzy informacji i  deklaracji na podatek od nieruchomo ści,  
rolny i le śny. 

 

Salę obrad opuścił radny Wiesław Drewnowski. Na sesji pozostało 16 radnych. 

 

Ad. 9.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Mariusz Krzuszcz z Wydz. PP: 

− omówił i wyjaśnił proponowane rozwiązania w planie zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Koszalińska-1” w Szczecinku. 
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Danuta Kowalska Dyrektor Wydz. PP: 

− omówiła propozycję poprawek do projektu uchwały: 

1/ § 2 ust. 1 pkt 1 otrzymuje brzmienie : 

„1) wysokości zabudowy - naleŜy przez to rozumieć wysokość budynku liczoną od poziomu powierzchni terenu 

przy najniŜszym wejściu do budynku do najwyŜszej kalenicy dachu lub najwyŜej połoŜonej powierzchni 

przekrycia dachu;” 

 

2/ w § 3 dodaje się pkt 8 w brzmieniu: 

„8) nie określa się wysokości budowli, a ustalone wysokości zabudowy dla budynków infrastruktury technicznej 

nie dotyczą inwestycji celu publicznego z zakresu łączności publicznej.” 

 
3/ w § 7 wykreśla się treść pkt 3 zastępując ją treścią pkt 4. 

 

PowyŜsze zmiany wynikają z uwzględnienia uwag zawartych w opinii Prezesa Urzędu Komunikacji 

Elektronicznej, która wpłynęła po terminie przekazania Radzie Miasta projektu zmiany planu. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorzadno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały wraz z poprawkami pozytywnie. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− po dyskusji przystąpił do głosowania nad wprowadzeniem w/w poprawki. 

−  

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, jednogłośnie przyjęła w/w poprawkę. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr LIII/548/10 

w  sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zago spodarowania przestrzennego obszaru 

„Koszali ńska-1” w Szczecinku. 

 

Ad. 10.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Józef Świerczy ński Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 
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Ad. 13. Sprawozdanie Burmistrza Miasta . 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Na salę obrad wrócił radny Wiesław Drewnowski. Obecnych ponownie 17 radnych. 

 

Ad. 14. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta.  

Przewodniczący Rady Miasta odczytał dodatkowo pismo zawierające informację o podmiotach, w których będzie 

odbywana kara ograniczenia wolności oraz liczbie skazanych skierowanych do w/w poszczególnych jednostek. 

 

Ad. 15 Wnioski i zapytania radnych:  

 

Wojciech Knapik radny: 

− poruszył problem niepokojących sygnałów dotyczących niewłaściwego podejścia wychowawczego ze strony 

kadry trenerskiej wobec uczestników Akademii Piłkarskiej, apelując o stosowanie innych środków 

wychowawczych, zamiast np. wyrzucania z Klubu; 

− przekazał Przewodniczącemu Rady Miasta sprawozdanie z prac Komisji Problemów Społecznych w trakcie 

mijającej kadencji. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− poruszył ponownie jak na poprzedniej sesji temat skierowania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta na kontrolę 

do SzLOT odnośnie wydatkowania środków przekazanych z budŜetu Miasta,  

− powołał się na dokumenty z Wydziału Nadzoru UM, przekazane mu przez Przewodniczącego Rady Miasta, 

pytając o brak informacji na temat rozliczenia kwoty 23 tys. zł na wybudowanie bocznego pomostu do 

cumowania łodzi przy wyciągu do nart wodnych, 

− podtrzymał stanowisko, Ŝe Komisja Rewizyjna powinna stosowną kontrolę przeprowadzić. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− poprosił o wyraŜenie opinii w  w/w kwestii przez mecenasa Czesława Podkowiaka. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− wyjaśnił, Ŝe SzLOT jest osobą prawną prywatną, i Miasto nawet jako członek tej organizacji nie ma 

samodzielnych uprawnień do kontrolowania całokształtu działalności takiego podmiotu, 

− moŜe kontrolować tylko w zakresie przekazanych środków z budŜetu Miasta, 

− Komisja Rewizyjna moŜe natomiast kontrolować działanie Burmistrza w zakresie sprawdzania 

wydatkowania w/w środków budŜetowych, poniewaŜ Komisja Rewizyjna działa wewnątrz Rady Miasta. 

 

W dalszej dyskusji na w/w temat swoje stanowiska i uwagi przedstawili Burmistrz Miasta, radny Bogumił Kłyk, 

radny Wiesław Drewnowski, radny Janusz Rautszko – popierający stanowisko mecenasa Czesława Podkowiaka 

oraz ponownie radny Andrzej Bratkowski podtrzymujący swój pogląd. 
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Bogumił Kłyk radny: 

− odczytał wystąpienie stanowiące załącznik do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− zapytał na jakim etapie znajduje się remont budynku na nową siedzibę StraŜy Miejskiej i czy planowane jest 

zwiększenie etatów w StraŜy Miejskiej lub przywrócenie Komórki ds. młodzieŜy?, 

− poruszył kwestię rond uwaŜając, Ŝe są one zbyt wąskie do przejazdu. 

 

Jerzy Hrdie-Dopuglas Burmistrz Miasta: 

− oddanie nowej siedziby SM do uŜytku planowane jest w styczniu 2011r., 

− nie planuje się ani zwiększania etatów w SM ani tworzenia nowych komórek, poza tymi, które juŜ 

funkcjonują, 

− ronda są zgodne z obowiązującymi normami, ale nie zostały jeszcze ukończone i stąd te utrudnienia, za 

które jako Burmistrz przeprasza. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe porządek obrad został wyczerpany. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w imieniu własnym i pracowników Urzędu Miasta podziękował radnym za cztery lata współpracy. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− równieŜ podziękował radnym, Burmistrzowi oraz pracownikom Urzędu Miasta za współpracę w mijającej 

kadencji, 

− zamknął obrady. 

 

Obrady zakończono o godz.10:50 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:        Przewodniczący RM: 

 

Dariusz Krupski                           Jerzy Kania 


